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Antagande av ny detaljplan för Tyresövallen

Miljö- och samhällsbyggnadsutskottets förslag till
kommunstyrelsen

• Kornmtinfullmäktige antar förslaget till ny deraliplan for
ivresävaflen.

Särskilt yttrande

\1ats Jindblom (FP) hiinvisar till Folkpartiets sftrskilda yttrande Eran Miljö-
och samhiillsbvggnadsutskottets sammantnide 2015-05-20 84

Larie Akesdotter (NIP) himnar ett sirskilt yttrande (se bilaga).

Beskrivning av ärendet

Samhallsbyginadsthmdtningen iT resö kommun har uppritut ett forslag till
detaljplan for Tvresovallen. Planens syfte ar au moiliggora uppförandet av en
ny isball, ett parkeringshus, en sopsugscentral, tilhia (le liiktare mm. som idag
star pa sk. prickmark samt skapa en valkomnande entré till omradet.
Forslaget var ute pa samrad under tiden 9 december 2014 till 13 januari 21)15
och granskning 16 jum till 8 juli 2(115. Under samradsnden kom Il yttranden
in och under granskningen 6 st. Synpunkterna under samrad och granskning
ledde endast ull mindre andnngar av förslaget.

Bilagor

paskriven tl1nsteskrivelse_antagande_ishall_centrum.pdf
PM Result: tsammanstäUning analyser av jord 151)5 18.pdf
planbeskrivmngjyresövallen_a ntagande. pd f
PK_ishallen_antagande A1-I. (l).pdf
grans knings udarandc_ishaflen.pd f

150626 Tyresövaflen utredning Ijusstnrningar L\G.pdf
15059 Rapport .\ Tyresövallen 150526 med bilagor.pdf
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Folkpartiet Liberalerna

Särskilt vttrande

Miljö- och samhälisbyggnadsutskottet 2015-05-20, Ärende 11,
Beslut om granskning av ny ishall vid Tyresövallen

Huvudsyftet med denna detaljplan är att uppföra en ny ishall norr om och i direkt anslutning till fotbollspianerna
centrumomradet. En ny ishall är nödvändig för att kunna riva den befintflga. och på så sätt ge plats för nya
bostadskvarter i linje med utvecklingsprogrammet för norra centrumområdet.

Folkpartiet stödjer utbyggnadsplanerna i norra centrumomradet, som bland annat innebär att den nuvarande ishallen
måste omlokaliseras. Däremot anser vi att den föreslagna placeringen av en ny ishall inte är langsiktigt genomtänkt,
och därmed är denna investering i hundramiljonersklassen inte förenlig med kravet på god ekonomisk hushållning.

Den föreslagna placeringen av ishallen bygger pa tanken att omrädet som inkluderar de bada fotbollsplanema även pa
lang sikt kommer att vara grunden i ett stort idrottsomrade norr om centrum. Folkpartiet anser att det är ett felaktigt
synsätt. Vi är istället av den uppfattningen att när väl norra centrum är utbyggt enligt utvecklingsprogrammet, kommer
trycket frän de närboende saväl som frän ytterligare exploateringskrav för bostäder att bli för stort för all langsiktigt
bibehålla fotbollsplanerna i detta område. En ny ishall riskerar därmed att sluta som en sista återstående idrottsenklav i
området. Samordningsvinsterna med fotbollen försvinner därmed och hela ishallsprojektet kommer då att visa sig vara
en stor felinvestering.

Vi anser vidare att den föreslagna placeringen av ishallen även är begränsande för saväl funktionerna i hallen som
framtida möjligheter för expansion med t ex ytterligare en isrink, Den föreslagna placeringen är sannolikt ocksa kraftigt
fördyrande, jämfört med en placering där inte samma hänsyn behöver tas till svara markförhållanden och
begränsningar i tillgänglig byggarea och byggnadsbredd. Vi är slutligen skeptiska till päståendet att en ny ishall skulle
bidra till att skapa en välkomnande entré till omradet. oavsett arkitektonisk utformning av byggnaden.

Folkpartiet föreslar istället att ansträngningarna intensifieras för att ta över mark i Skrubba-området eller pa kalhygget
sydost om Hedvigslunds trafikplats fran Stockholms stad. Pa denna mark finns ett flertal intressanta platser att uppföra
en ny ishall, som därmed skulle kunna utgöra grunden till ett nytt langsiktigt hallbart idrottsomräde för Tyresö kommuns
invånare och föreningsliv. Ett alternativ till att ta över marken, kan istället vara att i samarbete med Stockholms stad,
Nacka kommun och kanske även Haninge kommun, utveckla ett stort idrottsomrade med flera anläggningar som kan
samutnyfijas av de involverade kommunerna. Vi ser gärna att en ny ishall är startskottet för en sadan satsning.

Vi är medvetna om att denna lösning kan komma att nagot försena delar av utvecklingsprogrammet för norra centrum,
men vi anser att det är viktigare att kommunens högst begränsade investeringsmedel används på ett ekonomiskt
försvarbart sätt.

Folkpartiet ställer sig andä bakom detaljplanen som sadan, 1 och med att den också innehåller för centrumutvecklingen
viktiga funktioner såsom ett nytt parkeringshus och en sopsugscentral. Det är vidare positivt att planen möjliggör att
llata de läktare som idag står pa phckmark, Planen gerocksa stöd för att uppföra nya omklädningsrum för fotbollen,
en väsentligt mycket mindre investering än en ny ishall.

För Folkpartiet i Miljö- och samhällsbyggnadsutskottet

tJzxac4
Mats Lindblom



. .•• flmiljoportiet de grono
Tyresö

Särskilt yttrande

Miljö- och samhillkhyggnadsutskoflet 24 september 2015

Ärende 7 Antagande av ny detaljplan fdr Tyresövallen

Miljöpartiet är tveksam till planen fbr ny ishall. Grundftirutsättningarna l& platsen är
dåliga och kommer att kräva en hel del pålning och andra markarheten, vilket kostar. Vi
har tidigare föreslagit att kommunledningen ska intensifiera kontakten med Stockholm
och Nacka För att undersöka möjligheten till att bygga ishallen på marken mot Alta som
efter att skogen tlillts, numera är ett stort kalhygge. Kontakter har nu tagits med en
LZirfrågan ont att köpa marken.

Denna plats vore lämplig flir ett sport— och idmttscenter, en multihall för flera
verksamheter som kanske torn både Stockholm och Nacka vore intresserade att bygga
och driva tillsammans rör barn— och ungdomar i våra tre kommuner.

Tyresö står inför mycket stora investeringar kommande åren och måste Ibrsöka hitta
samarbetspariners och kreativa lösningar så att pengarna räcker till mer än vad de gör
med nuvarande politik.

(r Mitjöpartiet de Gröna yresö

iL ,La
Marie Åkesdotter
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Protokollet ar usteral. Justenngen har ullkannagivits genom anslag.
Observera att anslagsdden inte är samma sak som överklagandeuden.

Organ

Sammantrades da tum

Da um da anslaget satts upp

Datum da anslaget tas ned

Förvaringsplats för protokollet

Miljo- och samhallsbvggnadsutskottet
201 5-09-24

2015-09-29

20 15-10-2 1

Samhallsbyggnads forvaltmngens arkiv
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Närvarolista

Beslutande

Fredrik Sawesralil (‘\L)

Mats Lindblom (FP)

Marie Akesdotter tMP

Anki Svensson (\[i

1 klen Owyer (C)

Leif Kennerberg (KD)

Anita flarrsscm (5)

Kristjan \‘aigur (5)

Lennart Jönsson (5)

Ersättare

Dick Hemjtson (\1,j

Anna Steele (Fl

Anna lund (1<1))

Ovriga

Andrea Strorn, Namndsekreterare, Sarnhiillsbvggnadsfön-altningen

Asa de Mander, Politisk sekreterare, Folkpartiet
Sara Kopparberg. Stadsbvggnadschef, Samhallsbvggnadsfnrvaltningen

ilie ()skarsson, Politisk sekreterare, Nidioparuet
1 lenrik Lagerhed. Controller, 1 konomi

Berril Eriksson, Avdelningsclwf. Sarnhällsbv&gnadsföraltningen
1 hinna Furstenberg-Danielson. Sarnballsbvggnadsfonaltningen
Goran Bardun, Kommunekolog, Samhalisbyggnads fonaltningen
Jenny Linné, Samhäilsbvggnadsfonalrningen
1 lelene Ilallberg, Samhällsbvggnadsfön-alrningen
Helena Swahn, Samlvillsbvggnadsfön-altningen
Carolin Andersson, Planarkitekt, Samhilfisbyggnadsforaliringen
Kamberlev Dislev, Plauprakukant. Sarnhallsbvggnadsfon-altningen
Andrea Thiger. Kommunikatör, Samhiillsbvggnadsforvalcningen
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Frånvarande

Peter Odelvall M)

Lirica IZus-Pedersen (C;

Karin Ljung (3)

Anders linder (3)

Peter Bvlund (L\IP)

Marcus Ohhgado (‘D
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